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Protokół Nr 26 /21 

posiedzenia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

 z dnia 14 września 2021 r.  

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (Lista obecności w załączeniu),  Wójt Gminy – 

J. Gołubowski, Sekretarz Gminy – J. Chomczuk, B. Masalska – Skarbnik Gminy. Przewodnicząca 

posiedzenia – I. Maksymiuk powitała obecnych i przedstawiła porządek obrad posiedzenia, do 

którego nie wniesiono uwag. Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek obrad (4 

głosów „za”), który przedstawia się następująco:  

1. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2021r. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXXI sesję Rady Gminy. 

3. Stan i utrzymanie dróg na terenie gminy. 

4. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2021r. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła Informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 

2021 r. Przedstawią szczegółowo planowane dochody i zrealizowane wydatki w I półroczu 2021 r. 

Komisja w toku dyskusji podejmowała temat wykorzystania środków finansowych dotyczących 

gospodarki odpadami, środkami opieki społecznej na opiekę nad osobami niepełnosprawnymi, 

jednostkami organizacyjnymi gminy tj. Stanicą Kajakową, Starym Dworem, OEE w Siemianówce.  

Skarbnik Gminy poinformowała o otrzymaniu pozytywnej opinii RIO w sprawie wyrażenia pozytywnej 

opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Narewka informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy 

za I półrocze 2021 r. ( W załączeniu) Dalszych zapytań nie zgłaszano.  

 

Do punktu 2-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXXI sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc uwag) n/w 

projekty uchwał wniesione pod obrady XXXI sesji w dniu 17 września 2021 r. (4 głosy „za”) dotyczące 

projektów uchwał w sprawie:  

- udzielenia pomocy finansowej;  
- zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2021;   
- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2020-2030;  
- w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie do Rejestru Należności Publicznoprawnych 
danych dłużników, rodzaju należności pieniężnych Gminy Narewka, o której dane są 
przekazywane do rejestru; 
- w sprawie ustanowienia znaku promocyjnego (logo) Gminy Narewka oraz zasad jego 
używania i wykorzystywania;  
- w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Narewka w roku szkolnym 
2021/2022; 



- w sprawie uchwalenia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie Gminy Narewka; 
- w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości położonej w obrębie Olchówka 
gmina Narewka - działki ozn. nr. geod. 863; 
- w sprawie nadania nazwy ulicy. 

W odniesieniu do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok p. J. 

Ciełuszecki wystąpił z zapytaniem dotyczącym wykonania asfaltowej nawierzchni na drodze gminnej 

prowadzącej do cmentarza w Lewkowie Starym. Wójt Gminy wyjaśnił, że zadanie nie jest 

przewidziane do realizacji w ramach zadań własnych, z uwagi na fakt złożenia wniosku o 

dofinansowanie realizacji przebudowy tej drogi, a po otrzymaniu dofinansowania zostanie wpisany 

do wykazu zadań inwestycyjnych. Dalszej dyskusji nie podejmowano, w związku z tym Komisja przy 3 

głosach „za” i 1 głosie „wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

W odniesieniu do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Narewka na lata 2020-2030, Komisja przy 3 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymujący się” 

pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

W odniesieniu do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej, Komisja przy 3 

głosach „za” i 1 głosie „wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Odnośnie projektu uchwały w sprawie uchwalenia projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Narewka, Komisja podejmowała dyskusję dotyczącą 

ponoszenia opłaty za pobór wody przy gaszeniu pożarów, utrzymania ciśnienia wody bez jej 

spadków. Komisja zgłosiła aby informacja o spisywaniu stanu wody była podawana do wiadomości 

radnych, sołtysów i mieszkańców gminy. Proponowano także, aby odczyty liczników odbywały się w 

godzinach popołudniowych. Komisja przy 3 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymujący się” pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Pozostałe uchwały zaopiniowane zostały bez uwag przy 4 głosach „za”.  

Dalszych uwag nie zgłaszano i jednogłośnie zaopiniowano projekty uchwał będące przedmiotem 

obrad Komisji. (W załączeniu).  

Do punktu. 3-go. Stan i utrzymanie dróg na terenie gminy. 

Wójt Gminy zabierając głos wyjaśnił, że gmina sukcesywnie dokonuje powierzchniowych 

napraw dróg gminnych poprzez ich równanie i utwardzanie żwirem. Jednocześnie przedstawił wykaz 

dróg gminnych przeznaczonych do powierzchniowego utrwalenia w ramach realizacji projektu 

„Modernizacja dróg  gminnych w Gminie Narewka”. Wyjaśnił, że przygotowywane są projekty 

związane z przebudową następujących dróg: 

- Skupowo - od końca wsi do lasu; 

- Narewka - Aleja Hajduka; 



-Stare Masiewo – Zamosze; 

- Siemianówka – Prorez; 

- Siemianówka – cmentarz; 

- Narewka – cmentarz; 

- Narewka - osiedle – cmentarz; 

- Nowiny; 

- Cieremki; 

- Porosłe – od mostu do wsi; 

- Siemianówka – Pasieki; 

- Lewkowo Nowe – wzdłuż rzeki – żwirówka; 

- Pasieki – Borowe; 

- Nowa Łuka – ul. Podleśna. 

Wójt podkreślił, że są to drogi na które wykonywane jest dokumentacja techniczna związana 

z ich przebudową. W tym miejscu radny J. Ciełuszecki wystąpił z zapytaniem o realizację przebudowy 

drogi do cmentarza w Lewkowie Starym. Wójt wyjaśnił, że wniosek został złożony i gmina czeka na 

jego rozstrzygnięcie. Podkreślił, że planowane są  przebudowy dróg do 3 cmentarzy na terenie gminy. 

Kolejno wójt wyjaśnił, że na drogach gminnych objętych scaleniem nie będą wykonywane projekty 

przebudowy z uwagi na trwające prace poscaleniowe.  

 Dalszych uwag nie zgłaszano i jednogłośnie zaopiniowano projekty uchwał będące 

przedmiotem obrad Komisji. (W załączeniu).  

Do punktu – 4-go. Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach zgłaszano: 

J. Ciełuszecki zgłosił wniosek w sprawie naprawy drogi wojewódzkiej Nr 687 od początku 

miejscowości Lewkowo Nowe do miejscowości Planta.  

A. Charkiewicz zgłosił wnioski w sprawie odkrzaczania poboczy drogi od mostu do Porosłego, 

uzupełnienia nawierzchni drogi Eliaszuki- Nowa Łuka oraz nadania tablic adresowych z numerami 

posesji z Eliaszuk w kierunku Borowego. Kolejno zgłosił bociana, który nie odleciał na zimę w 

miejscowości Michnówka.  

Maksymiuk I. zabierając głos podejmowała temat rewitalizacji Lewkowa Starego, a następnie 

zgłosiła brak oznakowanego przejścia dla pieszych na drodze nr 1638 B w Lewkowie Starym, a w 

związku z tym wykonanie oznakowania w dotychczasowych miejscach (lokalizacjach). Kolejno zgłosił 

wniosek w sprawie usunięcia suchej topoli przy posesji nr 83 w Lewkowie Starym w kierunku na 

Kapitańszczyznę.  



  Wójt Gminy zabierając głos rozpoczął dyskusję w temacie dalszego funkcjonowania DDP w 

Lewkowie Starym. Wyjaśnił, że brak jest środków finansowych zapewniających jego dalsze 

funkcjonowanie, zaś złożony wniosek w tej sprawie nie został jeszcze rozstrzygnięty. Podkreślił, że 

brakująca kwota na utrzymanie DDP do końca roku to kwota 75 000,00. Podejmując dyskusję Komisja 

rozpatrywała możliwość połączenia DDP oraz działania Senior+, możliwości większej partycypacji 

finansowej przez funkcjonariuszy. Podkreślono, że w DDP przebywa obecnie 16 pensjonariuszy, 

którzy apelują o dalsze utrzymanie DDP w Lewkowie Starym. Komisja opowiedziała się za 

utrzymaniem DDP w Lewkowie Starym do końca bieżącego roku.  

 Kolejno Wójt Gminy przedstawił pismo mieszkańców gminy Narewka w sprawie dopłaty do 

pobytu dziecka w żłobku w Hajnówce. (W załączeniu) Wyjaśnił, że na podstawie obowiązującej 

uchwały Rady Miasta Hajnówka w sprawie wysokości i zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Miasta Hajnówka dopłata do dziecka 

uczęszczającego do żłobka wynosi 645,- zł. W tym miejscu rozpoczęto dyskusję w temacie 

dofinansowania do żłobka oraz możliwości utworzenia żłobka na terenie gminy Narewka. Komisja nie 

zajęła stanowiska.  

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono.  

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodnicząca Komisji 

           Irena Maksymiuk 


